
PROTOKÓŁ                                
z XXXVIII Sesji Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego 

z dnia 31 maja 2022 roku. 

Ad.1 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

W dniu 31 maja 2022 r. o godz. 13.00 w Sali Sesyjnej Starostwa Powiatowego   
w Czarnkowie odbyła się XXXVIII Sesja Rady Powiatu Czarnkowsko – Trzcianeckiego, którą otworzył Pan 
Wiesław Maszewski – Przewodniczący Rady witając radnych, zaproszonych gości, pracowników Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że w Sesji na 21 radnych uczestniczy 
18 radnych, nieobecnych 3 radnych, a zatem Rada jest władana do podejmowania uchwał przewidzianych 
projektem porządku obrad. Nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, szczegółowa lista 
stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Lista osób uczestniczących stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
Ad.2  
Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady przedłożył radnym porządek obrad, stanowiący załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chce wnieść zmiany do proponowanego 
porządku obrad? 

Zmian nie wniesiono.  

W związku z powyższym przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad zaproponowanego 
przez Przewodniczącego Rady. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ):  

- 18 głosów za,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji z dnia 26 kwietnia 2022 r.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do protokołu z XXXVII Sesji  
z dnia 26 kwietnia 2022 roku? 

Uwag nie zgłoszono, w zawiązku z tym radni przystąpili do przyjęcia protokołu z XXXVII Sesji Rady 
Powiatu, która odbyła się w dniu 26 kwietnia 2022 roku. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ):  

- 16 głosów za,  
-   0 głosów przeciwnych,  
-   2 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Protokół został przyjęty. 

 Dalej przystąpiono do realizacji porządku obrad w zakresie funkcjonowania szpitali powiatowych. 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, iż na dzisiejszą Sesję zaprosił dyrektorów szpitali                                
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w Czarnkowie i w Trzciance, jednak z uwagi na to, że uczestniczyli oni we wspólnym posiedzeniu Komisji 
stałych Rady Powiatu Starosta zwolnił ich z uczestnictwa w Sesji. Stąd jeżeli będą pytania w tym zakresie 
to radni mogą je kierować do Starosty i Zarządu Powiatu.  

Ad.4 

Ocena funkcjonowania Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2021 rok oraz podjęcie 
uchwały o zatwierdzeniu rocznego sprawozdania finansowego jednostki. 

 Pisemną informację na temat funkcjonowania Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance 
za 2021 rok oraz projekt uchwały o zatwierdzeniu rocznego sprawozdania finansowego jednostki radni 
otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na dzisiejszą Sesję. Temat analizowany był na wspólnym 
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu, w związku z tym Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś   
z radnych ma pytania w tym punkcie?  

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 Radni nie zgłosili pytań.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II                    
w Trzciance za 2021 rok. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ): 

- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXVIII/244/2022  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2021 rok została podjęta i stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad.5 

Ocena sytuacji Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance w oparciu o analizę raportu                        
o sytuacji ekonomiczno-finansowej jednostki oraz podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Pisemną informację na temat sytuacji Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2021 
rok - analizę raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala oraz projekt uchwały w tej sprawie radni 
otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na dzisiejszą Sesję. Temat analizowany był na wspólnym 
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu, w związku z tym Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś    
z radnych ma pytania w tym punkcie?  

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 Radni nie zgłosili pytań.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 
2021 rok. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ): 

- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXVIII/245/2022  w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-
finansowej Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance za 2021 rok została podjęta i stanowi 
załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Ad.6 

Ocena funkcjonowania Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 2021 rok oraz podjęcie 
uchwały o zatwierdzeniu rocznego sprawozdania finansowego jednostki. 

Pisemną informację na temat funkcjonowania Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie 
za 2021 rok oraz projekt uchwały o zatwierdzeniu rocznego sprawozdania finansowego jednostki radni 
otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na dzisiejszą Sesję. Temat analizowany był na wspólnym 
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu, w związku z tym Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś    
z radnych ma pytania w tym punkcie?  

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 Radni nie zgłosili pytań.   

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej   
w Czarnkowie za 2021 rok. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ): 

- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXVIII/246/2022  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 2021rok została podjęta i stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Ad.7 

Ocena sytuacji Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie w oparciu o analizę raportu                        
o sytuacji ekonomiczno-finansowej jednostki oraz podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Pisemną informację na temat sytuacji Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 2021 
rok - analizę raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej Zakładu oraz projekt uchwały w tej sprawie radni 
otrzymali wraz z pozostałymi materiałami na dzisiejszą Sesję. Temat analizowany był na wspólnym 
posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu, w związku z tym Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś    
z radnych ma pytania w tym punkcie?  

Materiały w ww. zakresie stanowią załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 Radni nie zgłosili pytań.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 
2021 rok. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ): 

- za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 
- głosów przeciwnych – 0, 
- głosów wstrzymujących – 0. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXVIII/247/2022  w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-
finansowej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 2021 rok została podjęta i stanowi 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Ad.8 

Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zatwierdzenia zmiany Regulaminu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej   
w Czarnkowie, 
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 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia zmiany Regulaminu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie, 
czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.   

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zatwierdzenia zmiany Regulaminu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej   
w Czarnkowie. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXVIII/248/2022 w sprawie zatwierdzenia zmiany Regulaminu Rady 
Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie została podjęta i stanowi załącznik nr 20 
do niniejszego protokołu. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022-2036, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022 – 2036, czy radni 
mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że Komisja Budżetowo-
Gospodarcza wyraziła pozytywną opinię w zakresie zmian do WPF – u: 5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 
0 głosów wstrzymujących.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022 – 
2036. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-  0 głosów przeciwnych, 
-  0  głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXVIII/249/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na lata 2022 – 2036 została podjęta i stanowi załącznik 
nr 23 do niniejszego protokołu. 

c) zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok, czy radni mają pytania w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono.  

 Przewodniczący Rady prosił o opinię Komisji Budżetowo-Gospodarczej na temat przedłożonych 
zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok.    
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 Przewodniczący Komisji Budżetowo-Gospodarczej odpowiedział, że Komisja Budżetowo-
Gospodarcza wyraziła pozytywną opinię w zakresie zmian do uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok:    
5 głosów za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały                       
w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXVIII/250/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu 
na 2022 rok  została podjęta i stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

d) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wymiaru i zasad rozliczania czasu pracy nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-
Trzcianecki, 

Przewodniczący Rady zapytał, czy jest potrzeba omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie ustalenia wymiaru i zasad rozliczania czasu pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki, czy radni mają pytania 
w tym punkcie? 

 Radni nie zgłosili potrzeby omówienia projektu uchwały, pytań także nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie ustalenia wymiaru i zasad rozliczania czasu pracy nauczycieli zatrudnionych   
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 18 radnych ( nieobecni radni: Janusz Białoskórski, Zbigniew Paszko, Piotr Waśko ):  

- 18 radnych głosowało za podjęciem uchwały, 
-   0 głosów przeciwnych, 
-   0 głosów wstrzymujących. 

Imienny wykaz głosownia stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

W związku z powyższym Uchwała Nr XXXVIII/251/2022 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 
wymiaru i zasad rozliczania czasu pracy nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki została podjęta i stanowi załącznik nr 28 do 
niniejszego protokołu. 

Ad.9 

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu między Sesjami. 

Informacja pisemna Starosty z pracy Zarządu Powiatu między XXXVII a XXXVIII Sesją Rady Powiatu 
Czarnkowsko – Trzcianeckiego stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Starosta uzupełnił informację pisemną o posiedzenie Zarządu Powiatu, które miało miejsce   
w dniu 26 maja 2022 r.  
 Zarząd rozpatrzył wnioski Stowarzyszeń prowadzących placówki opiekuńczo-wychowawcze   
w Trzciance i Krzyżu Wlkp. o wyrażenie zgody na zwiększenie wynagrodzeń dla pracowników, w ramach 
planu, który ich obowiązuje. Powiat zawarł porozumienia z tym Stowarzyszeniami na prowadzenie opieki 
nad dziećmi na kolejne 5 lat. Jest to zadanie objęte planem finansowym, kosztuje to w granicach   
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500-600 tys. zł na jedno Stowarzyszenie. Jedno ze Stowarzyszeń prosiło o 15%, drugie o 10%. Zarząd 
wyraził zgodę na wzrost wynagrodzeń, przyjmując stawki wzrostu wynagrodzeń o 10% i 8%. Oczywiście 
nie może to spowodować zmniejszenia wydatków na wychowanków, ich potrzeby muszą być realizowane 
w taki sposób jak dotychczas. Do tematu wzrostu wynagrodzeń do 15% i 10% można będzie powrócić w 
miesiącu wrześniu/październiku br.  
  W sprawach z zakresu gospodarowania mieniem powiatu Zarząd podjął decyzję w sprawie 
wygaszenia trwałego zarządu ustanowionego na rzecz Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, na części 
nieruchomości w Mężyku. 
  Pozytywnie rozpatrzono wniosek dyrektora LO w Trzciance o wyrażenie zgody na zwiększenie dla 
nauczycieli godzin ponadwymiarowych w związku z nauczaniem indywidualnym. 

  W sprawach z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęto uchwałę w sprawie przekazania Radzie Powiatu sprawozdania finansowego powiatu 
za 2021 rok. Sprawozdanie szczegółowo omówione zostało na wspólnym posiedzeniu 
Komisji stałych Rady Powiatu, 

2) zapoznano się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu   
z wykonania budżetu powiatu za 2021 rok. RIO wyraziła pozytywną opinię o wykonaniu 
budżetu, bez zastrzeżeń. 

  Analizowano projekty uchwał, które na dzisiejszej Sesji zostały przez Radę Powiatu podjęte.  

  Omówiono szeroki dokument, który przygotowała Sekretarz Powiatu, tj. Raport o stanie Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2021 rok. Raport przedstawiony zostanie Radzie Powiatu na sesji 
absolutoryjnej.  

  Ze spraw różnych Starosta poinformował radnych, iż w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład 
Program Inwestycji Strategicznych II edycja Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki otrzymał dofinansowanie na 
dwa zadania. 5 mln zł przy 15% udziale własnym na modernizację budynku Zespołu Szkół w Trzciance   
i 10 mln zł, przy 5% udziale własnym, na rozbudowę drogi Młynkowo-Tarnówko.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Pana Starosty? 
 Pytań nie zgłoszono. 

Ad.10 

Sprawozdanie przewodniczących Komisji z prac Komisji między Sesjami. 

Komisja Budżetowo-Gospodarcza spotkała się na posiedzeniu w dniu dzisiejszym, wspólnie   
z wszystkimi Komisjami stałymi Rady Powiatu, na którym analizowano sprawozdania i raporty finansowe 
szpitali powiatowych w Czarnkowie i w Trzciance za 2021 rok oraz sprawozdanie z wykonania budżetu 
powiatu za 2021 rok. Następnie w swoim już gronie omówiła i pozytywnie zaopiniowała zamiany 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2036 i zmiany do uchwały budżetowej powiatu na 2022 
rok, które zostały zatwierdzone na dzisiejszej Sesji. 

  Komisja Rewizyjna spotkała się na wspólnym posiedzeniu, o czym mowa wyżej, a następnie   
w swoim gronie dokonała podsumowania wykonania budżetu powiatu za 2021 rok i podjęła uchwałę   
w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu. 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu  spotkała się w dniu 30 maja br., tematem głównym posiedzenia 
była analiza działalności Uczniowskiego Klubu Sportowego „Kajak” w Trzciance. Po analizie tematu 
sugestia dla Zarządu Powiatu będzie taka, aby bardziej doceniać osiągniecia sportowe, wspomagać sport 
uczniowski, doceniać tą zdolną młodzież. Komisja spotkała się również w dniu dzisiejszym wspólnie   
z pozostałymi Komisjami Stałymi Rady Powiatu. 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych spotkała się na wspólnym posiedzeniu z pozostałymi 
Komisjami Stałymi Rady Powiatu w temacie funkcjonowania szpitali powiatowych za 2021 rok i wykonania 
budżetu powiatu za 2021 rok. 

  Komisja Rolnictwa, Środowiska, Infrastruktury i Bezpieczeństwa spotkała się na wspólnym 
posiedzeniu, jak wyżej opisano.  

  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji spotkała się na wspólnym posiedzeniu, jak wyżej opisano.  



str. 7 
 

 Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają pytania do Przewodniczących Komisji? 
 Pytań nie zgłoszono. 
Ad.11 
Informacja o sposobie rozpatrzenia interpelacji zgłoszonej na ostatniej Sesji. 

 Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż radny składający interpelację na poprzedniej Sesji, jak i pozostali 
radni, wszyscy otrzymali pisemną odpowiedź ( zał. nr 30 ), co do sposobu jej rozpatrzenia. W związku   
z tym zapytał, czy radny składający interpelację chce zabrać głos w tym punkcie, czy może ktoś   
z pozostałych radnych? 

 Radni nie zabrali głosu. 

Ad.12 

Interpelacje radnych.  

 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 
Interpelację złożył radny Zbigniew Maćkowiak. Interpelacja dotyczyła rozpoczęcia działań, których 

efektem będzie naprawa przejazdu kolejowego w ciągu drogi wojewódzkiej nr 178 ul. Sikorskiego   
w Trzciance – skrzyżowanie z linią kolejową Piła - Krzyż Wlkp.  

Interpelacja złożona została w formie pisemnej, która stanowi zał. nr 31 do niniejszego protokołu.  

 Więcej interpelacji nie zgłoszono.  
Ad.13 

Wolne głosy i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Ad.14 

Sprawy różne. 
 Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Radni nie zabrali głosu. 

Przewodniczący poinformował radnych, iż na jego ręce wpłynęły życzenia dla wszystkich radnych 
z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego od Posłanki na Sejm RP Marii Małgorzaty Janyska.  

Przewodniczący w imieniu własnym jaki i wszystkich radnych podziękował za przekazane życzenia.  
Treść życzeń stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  

Ad.15 

Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku XXXVIII Sesji Rady Przewodniczący Rady Powiatu zamknął 
obrady o godz. 13.29, dziękując radnym za dyscyplinę czasową oraz życząc bezpiecznego powrotu do 
domu.  

Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała: 
Małgorzata Pompała                                                                                        


